
Pionirji javljajo
STOP - Ob koncu preteklega leta so se pionirji \z občine Center

udeležili dveh zveznih srečanj pionirjev: V Skopju pevskega festi-
vala ZLATI SLAVČEK in v Sarajevu srečanja pionirskih delegacij
glavnih mest republik in pokrajin pod geslom ZAJEDNO SMO
LEPŠI - ZAJEDNO SMO JAČI. Srečanje je organizirano vsako leto
na dan ustanovitve Zveze pionirjev Jugoslavije 27. decembra. V
kulturnem programu, ki ga je snemala sarajevska TV za celotno
jugoslovansko omrežje, so se naši pionirji predstavili z belokranj-
skimi plesi in zelo navdušili občinstvo;

STOP - Od 18.-20. decembra je bilo v Ljubljani zvezno srečanje
pionirjev oblikovalcev. Gostitelji pionirjev iz Makedonije, Vojvodine
in Hrvatske so bili pionirji osnovnih šol Prule in Ledina. Za vzorno
organizacijo bivanja gostov v Ljubljani zaslužijo pionirji, mentorji in
seveda tudi starši posebno pohvalo!

Na tem srečanju je bil izbran tudi najboljši idejni osnutek znaka
sedanjih Jugoslovanskih pionirskih iger RASTEMO POD TITOVO
ZASTAVO, ki bo naslednji dve leti ponazarjal dejavnost zveze
pionirjev.

STOP - Pionirji osnovne šole Tone Čufar pa so že drugič sprejeli
prijatelje iz Berlina. Na obisk v domovino jih je prišlo 30. Tri dni so
bili pri svojih vrstnikih v Ljubljani, svoj obisk v domovini pa so še
nadaljevali teden dni v počitniškem domu Zgornje Gorje v šoli v
naravi. Pionirji z osnovne šole Tone Čufar so z veseljem sprejeli
povabilo, da obiščejo v juniju svoje prijatelje v Berlinu.

STOP - Zadnje dni decembra je bila pozornost pionirjev usmer-
jena v novoletno praznovanje. Oživele so šole in vse je prevzelo
veselo pričakovanje obiska dedka Mraza. Cicibane VVZ Poljane in
Vodmat ter mlajše pionirje osnovne šole dr. Jožeta Potrča je še
posebno razveselil dedek Mraz, ki se je pripeljal kar z veselo
obarvanim vlakom in z veselimi pionirskimi pesmimi v glasbeni
skrinji. Pionirji so se nagnetli v vagončke in popeljal jih je po bližnji
ulici. Bilo je imenitno! In pomislite, obljubil je, da bo drugo leto spet
prišel. Toda pionirji in cicibani občine Center želimo, da bi nas vse
obiskal. Da ne bi pozabil na obljubo, mu bomo že poleti napisali
pismo, da si prihrani več časa za nas kot lansko leto. Odrasli so
nam povedali, da je prisopihal tisti vlak kar iz Umaga. Mi pa se sedaj
sprašujemo -ali ne bi mogli imeti takšnega vlakatudi v Ljubljani? V
Umagu vozi poleti turiste na plažo, nas, mlade Ljubljančane pa bi
vozil v živalski vrt, ki je tako daleč iz mestai Zato ga bomo v pismu
tudi naprosili, da naj namesto paketov pri očkih in mamicah v
službi pripelje skupno darilo - takšen vlak!

R. S.


